
 

                                                                                                                    

 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde – 28.05.2024 kl.17.15-

18.45 – skolebestyrelsesvalg fra kl. 16.30 

Deltagere: Søren Palshøj (formand), Fritze Friis-Thorsen (næstformand), Pia Jakobsen, Tommy 

Christensen, Mathilde Pust, Signe Kring (medarbejderrep.) Pia Rasmussen (medarbejderrep.), 

Lene Kronow (skoleleder) Charlotte (mellemleder), Pelle (9A) forperson og Laura (9A) 

næstforperson. 

Fraværende: Pia J, Mathilde  

Dagsorden Ansvarlig Bemærkninger 

1. Valg til bestyrelsen  Tommy og Søren fortsætter og Morten 

(far til Regitze i 3. klasse) er nyvalgt.  

Bestyrelsen 24-25: 

Søren, Fritze, Mathilde, My og Morten 

Suppl. Tommy.  

Medarb.rep: Pia og Helle 

2. Bemærkninger til 

dagsorden 

 Ingenting  

3. Godkendelse af referat  Godkendt  

4. Nyt fra parterne 

- Ledelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lene/Charlotte 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledelse: 

• Royal side run 

Vi holdt royal side run i sidste 

uge, hvor alle gik/løb 1½ time. 

Flere forældre deltog.  

• Fagfordeling i hus 

Fagfordelingen er færdig, og vi 

er i gang med at lægge 

skemaer. Vi har samme 

ringetidssæt næste år, som vi 

har haft i dette skoleår.  

21/6 bliver fagfordelingen meldt 

ud, og håber at skemaerne 

bliver sendt ud sammen med.  

God proces hvor alles fokus har 

været på kerneopgaven.  



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Status på renovering af 

lokaler 

Fuld gang i renoveringen. Der er 

fundet hul i taget, som bliver 

udbedret også.  

Tidsplanen holder, så de er 

færdige uge 38-39, hvor der kan 

gøres rent, inden det tages i 

brug.  

• Blå mandag – drøftelse af 

evt. guideline på samme 

måde som sidste skoledag. 

• Workshop for indskolingen 

Fredag d. 17. maj holdt vi 

workshop for indskolingen på 

rådhuset. Udskolingen lavede 

”venskabsdag” med alle 

eleverne på skolen.  

Workshoppens overskrift var 

”Hvordan styrker vi vores faglige 

fællesskab”.  

• Lokaleflytning 

Vi har besluttet at billedkunst 

flytter i musiklokalet, så de 

kreative fag bliver samlet og 

musik flytter i kælderen. 

Billedkunst bliver til SFO, så vi 

kan flytte garderoberne tilbage i 

SFO-huset igen.  

Vi taler om, hvordan vi får mere 

plads til Møllehuset. Flere 

muligheder er i spil.  

• Forslag til møderække -24-

25: 17.15-18.45 

27/8-24, 24/9-24,22/10-24, 

19/11-24, 17/12-24, 28/1-25, 

25/2-25, 25/3-25, 20/5-25, 

17/6-25.  

 



 

                                                                                                                    

 

- Medarbejder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Forældre 

 

 

 

 

 

- Elever 

 

 

 

 

 

 

- MED/TRIO 

Signe/Pia 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Forældre 

 

 

 

 

 

 

Elever 

 

Medarbejder:  

• Udskolingen løber hurtigt. Det er 

prøvetid.  

• 17/5-24 var det 

”venskabsklassedag”, hvor 

udskolingen var sammen med 

indskolingen. Det var en god 

dag.  

• Forårsbørnene er på besøg hos 

Laila i klassen hver torsdag, og 

0. klasse er i SFO.  

• Laila har inviteret 0. klasse til 

afslutning i haven, hvor den nye 

klasselærer deltager.  

 

Forældre:  

• Fritze har deltaget i dialogmøde 

med udvalget, sammen med 

ledelsen. Der blev talt om, 

hvordan møderne er sat op. Der 

er ikke tid nok til de dybe 

drøftelser ved dialogmødet – 

men et godt møde.  

Stor lydhørhed. 

Elever:  

• Tak til Laura og Pelle for deres 

engagement i 

skoleudviklingssamtalen 

omkring udfordringen med vores 

toiletter.  

• Der skal vælges en ny forperson 

og næstforperson, som deltager 

på næste møde. Det sørger 

eleverne for sammen med 

Alexander.  

 

MED/TRIO:  

• Vi har talt meget om 

lokaleflytninger. Det er en stor 

beslutning. Det er svært være 



 

                                                                                                                    

 

sikker på hvad der er det rigtige 

at flytte i kælderen.  

5. Opfølgning på 

skoleudviklingssamtale 

Herunder tanke om ansættelse af 

psykolog.  

 

Ledelsen/ 

Søren 

• Vi talte om vores toiletforhold. 

Vi har haft besøg fra 

forvaltningen, til at kigge på 

toiletterne. Der er nu lavet en 

byggesag. Hvis alt går vel, så 

sker der noget ved toiletterne, i 

udskolingen, udenfor og for 

personalet.  

• Drøftelse om mulighed for at 

ansætte en psykolog på skolen, 

som medarbejderne kan sparre 

med, i forhold til elevernes 

motivation for læring og 

skolevægring. Hvis det skal 

kunne lade sig gøre, skal vi 

kunne om konvertere lønkroner 

til det. Pt. ikke muligt.   

6. Rejse kanon  • Der er lavet et dokument med 

ideer, for gode alternative 

oplevelser for klasserne. Der 

arbejdes videre med at skrive 

det i et års rul.  

7. Meddelelsesbog – princip 

for kommunikation mellem 

skole og hjem.  

Alle • Princippet er godkendt.  

8.  Evt. Alle  

9. Punkter til næste møde Alle  • Konstituering af bestyrelse 24-

25 kl. 17-17.15.  

• Kontaktpersoner fra 

skolebestyrelsen til næste 

skoleår. 

• Talepapir til forældremøderne.  

• Guideline til blå mandag 

(august) 

10. Personfølsomt Ledelsen  

 

Næste møder: 18/6 24  


